
                                                                        ПО-54/ 27.06.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ЦВЕТОМИР ЦАНКОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 27.06.2024 г. 

 

 

 Понеже стана въпрос за достъп, пътища и улици днес, и предишни лета съм 

задавал този въпрос. Планира ли се някакъв оглед и евентуално да се предприемат 

мерки по отношение на компрометирани плочки и павета на централната пешеходна 

улица генерал Радецки? 

 Благодаря Ви. 

 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

                                                                                                                            ПО-54/ 25.07.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВO 

 

О Т Г О В О Р 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н ЦВЕТОМИР ЦАНКОВ  

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО,  

ПРОВЕДЕНО НА 27.06.2024 Г. 

 

 Понеже стана въпрос за достъп, пътища и улици днес, и предишни лета съм задавал този 

въпрос. Планира ли се някакъв оглед и евентуално да се предприемат мерки по отношение на 

компрометирани плочки и павета на централната пешеходна улица генерал Радецки? 

 Благодаря Ви. 

 

УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  ЦАНКОВ, 

 

Във връзка с поставения от Вас въпрос, Ви уведомявам следното: 

Служители на Община Габрово и ОП „Благоустрояване” периодично обхождат пешеходните 

пространства на територията на града и в съответствие с установените неизправности, 

належащите ремонтни дейности се планират в график на отдел „Строителство и поддръжка“ на 

ОП „Благоустрояване“. В периода м. януари – м. юли 2024 г., в района на ул. „Радецка“ и 

прилежащите зони, отделът е работил на следните дати: 

 18.01.2024г.; 

 06.02.2024г.; 

 От 19.03 до 29.03.2024г.; 

 От 02.05 до 24.05.2024г.; 

 От 05.06 до 06.06.2024г.; 

 От 10.07 до 12.07.2024г. 

В посочените периоди частично са ремонтирани компрометирани участъци с павета и/ или 

каменни плочи, възстановени са бетонни фундаменти на дъждоприемни шахти, подменени 

изцяло или укрепени са техните решетки.  

ОП „Благоустрояване“ реагира и на сигнали на граждани и институции, като същите се 

отработват по приоритет и съобразно натовареността на отдела. Дейностите продължават 

целогодишно. 

 

С уважение,  / П  / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 
 


